

FACSIMILE MESSAGE

ATTN : General Manager
DATE : Monday, 14th March 2016
SUBJECT : Innovation Dirham Fee

Dear Valued Customer,

العملاء الكرام،

Pursuant to Law No. 19 of 2015 establishing the Museum of the Future and Law No. 20 of 2015 imposing Innovation Dirham fee which was issued on 3rd August 2015 we would like to inform you that an Innovation Dirham Fee of AED 10 shall be added to the basic charge of services such as GDRFA, DHA, RTA and other services to support Dubai's plan to build the Museum of the Future.

استنادا للقانون رقم 19 لسنة 2015 بإنشاء متحف المستقبل ، و القانون رقم 20 لسنة 2015 الذي يقضي بفرض رسم درهم الابتكار الصادر في دبي بتاريخ 3 أغسطس 2015 فقد تقرر استيفاء رسم الابتكار و مقداره (10) دراهم و يضاف الي الرسم الاصيلي على المعاملات المقدمة من دائرة الصحة بدبي ، الإدارة العامة للاقامة و شؤون الاجانب ، هيئة الطرق و المواصلات و غيرها لدعم خطط امارة دبي بإنشاء متحف المستقبل.

This will be implemented with immediate effect to boost Dubai's innovation environment.

سيتم تطبيق الرسم بشكل فوري لدعم خطط امارة دبي بخلق بيئة تدعم الابتكار.

Should you require any further clarification please call our Call Center on 800-Jafza (800-52392).

لمزيد من المعلومات أو لطلب أي مساعدة يرجى الاتصال على: 800-Jafza (80052392).